
Aprofitant l'avinentesa del llançament de la revista municipal 
CELRÈ, farem un breu comentan del desenvolupament del fútbol 
a Quart, de la mà de la nostra entranyable U.E. Quart.

Cal fer esment en primer Hoc que enguany s 'han Incorporât a 
la Junta Directiva nous membres de reconeguda vàlua, per tal de 
fer tots plegats una U.E. Quart més ferma, amb una il.lusionada 
i desinteressada dedicació.

Aquests són els components de la Junta actual: Président: Gau- 
denci Sellés, Sots-President primer: Manel Gutiérrez; Sots-President 
segon: Joan Serra; Secretan: Lluís Cubines; Tresorer: Francesc Cas
taño; Comissió esportiva: Narcís Bou, Joaquim Gironés, Rafel Arana 
i Lluís Perelló, Vocals: Enric Plantés, Enric Cabarrocas, Pere Gines
ta, Manel Martín, Narcís Culubret, Francesc Arribas, Narcís Mas 
i Jaume Ribas.

Una de les primeres iniciatives portades a cap, ha estât el de- 
manar a tots els comerciants i interessats l'obsequi d'una pilota per 
els partits que es disputen a Quart, la qual cosa ha estât molt ben 
acollida. Com se sap, el nom del qui la cedeix s'anuncia en els car- 
tells setmanals i es fa saber al camp de fútbol abans deis partits.

També s'ha incrementat el nombre de firmes que col.laboren 
amb el seu anunci en la tanca publicitària instal.lada al camp de fú t
bol.

El mes de gener, com ja és habitual al nostre club, es confec
cionaran els carnets de socis peí proper any 1988 i s'espera poder 
ampliar el nombre deis que actualment es disposen que són un to 
tal de 187; deis quals 15 són protectors classe «A»; 15 són protec
tora classe «B» i la resta de quota normal. Cal dir que d'aquest any 
que finalitza encara n'hi ha alguns pendents de cobrament.

En quant a la venda de participacions de lotería de Nadal, es 
pretén amb la col.laboració de tots, millorar les vendes al respecte 
de l'any passat.

Am b to t això i d'altres sorteigs que es fan regularment cada 
setmana, s'espera fer front a les —cada any més crescudes— des
peses que comporta el manteniment deis cinc equips erf litigi.

Una altra de les tasques assolides és el fe t d'equipar a tots els 
jugadora amb un xandall amb els colora del club, per un millor lluí- 
ment en els desplapaments deis equips.

Pel que fa a l'aspecte esportiu, ressaltar que s'está assolint una 
de les millors temporades en quant a les classificacions deis cinc 
equips, ja que tots ocupen llocs privilegiats.

Aquesta és la trajectória deis equips en data de l'1 de desem- 
bre: Alevins Escolar (9-11 anys); Partits jugats 5; guanyats: 3, em- 
patats: 2, perduts: 0; total 8 punts.

Alevins Federats (11-13 anys); Partits jugats 7; guanyats: 5, em- 
patats: 1; perduts: 1, total 11 punts.

Infantils 1.a (13-15 anys); Partits jugats 5; guanyats: 5, empa- 
tats: 0; perduts: 0, total: 10 punts.

Juven ils2 .a (15-18 anys); partits jugats 8; guanyats: 6; empa- 
tats: 0; perduts: 2; total 12 punts.

Regional 3 .a; partits jugats 11; guanyats: 9; empatats: 2; per
duts: 0, total 20 punts.

Finalment desitjar que tothom vingui a veure els partits, do- 
nant el recolzament necessari ais jugadora i col.laborin en els des- 
plapaments deis equips, la qual cosa comportará que s'aconsegueixin 
uns bons éxits esportius.

U.E. QUART

Prova atlètica 100 kms._____________________________
I.* PROVA ATLÈTICA 

100 KMS. COSTA BRAVA
L'Associació de Fondistes de Girona s'ha proposat portar a bon terme l'orga- 

nització de la Primera Prova d'Atletisme a Catalunya amb un recorregut de 100 kms,.

Aquesta prova tindrà Hoc el dia 22 de maig de 1988 i hi poden participar totes 
aquelles persones que ho desitgin i que estiguin en possessió de la llicéncia federati
va.

Es donará la sortida a la Bisbai d'Empordà a les 6 del matí en direcció cap a 
Girona, i passaran pel nostre municipi a les 9, quan els corredora ja portaran sobre 
les seves carnes uns 35 kms. Seguirá la marxa en direcció a Sant Feliu de Guíxols 
passant després per Palamós, per anar novament a La Bisbai on hi haurà instai.lada 
¡'arribada.

El Comité Organitzador busca persones que estiguin ¡nteressades en aportar 
la seva col.laboració ajudant a dita prova al seu pas per la nostra localitat.

Aquests tipus de carreres són poc freqüents, essent de destacar les que es fan 
a Santander, Londres i Nova-York. Per aixó estem convenputs de que el recolza
ment moral del nostre municipi será unánim i molt acollidor.

Enhorabona i ánims.

Festa del pedal

Aquest any, la festa del pedal organitzada pel 
G.E.i.E.G., a més de participar moltes persones del nos
tre poblé hem tingut la sort de gaudir veient-la passar.

També es destacable els dos premis aconseguits, 
un d'ells correspon a la bicicleta de la fotografia pro- 
pietat de Josep Aymerich un tànden a vela.


